

SUPREME COURT OF CANADA -- JUDGMENTS IN APPEALS AND LEAVE APPLICATION

OTTAWA, 28/6/01. THE SUPREME COURT OF CANADA HAS TODAY DEPOSITED WITH THE REGISTRAR JUDGMENTS IN THE FOLLOWING APPEALS AND APPLICATION FOR LEAVE TO APPEAL.

FROM: SUPREME COURT OF CANADA (613) 995-4330

COUR SUPRÊME DU CANADA -- JUGEMENTS SUR POURVOIS ET DEMANDE D'AUTORISATION

OTTAWA, 28/6/01. LA COUR SUPRÊME DU CANADA A DÉPOSÉ AUJOURD'HUI AUPRÈS DU REGISTRAIRE LES JUGEMENTS DANS LES APPELS ET LA DEMANDE D'AUTORISATION D'APPEL SUIVANT.

SOURCE: COUR SUPRÊME DU CANADA (613) 995-4330

APPEALS / APPELS:

(Reasons for judgment will be available shortly at: / Motifs de jugement disponibles sous peu à:

<http://www.scc-csc.gc.ca>)

27410 **MARTIN RICHARD MCKINLEY - v. - BC TEL, BRITISH COLUMBIA TELEPHONE COMPANY, BC TELECOM INC., BC TEL SERVICES INC., BC TEL SYSTEMS SUPPORT INC., B.C. MOBILE LTD., BC TEL PROPERTIES INC., CANADIAN TELEPHONES AND SUPPLIES LTD., and TSI TELECOMMUNICATIONS SERVICES INTERNATIONAL INC.**
(B.C.) (Civil) **2001 SCC 38 / 2001 CSC 38**

CORAM: The Chief Justice and L'Heureux-Dubé, Iacobucci, Major, Bastarache, Binnie and Arbour JJ.

The appeal is allowed. The judgment of the British Columbia Court of Appeal is set aside. The order of Paris J. is restored, with the exception of the award for aggravated damages, which is struck. The cross-appeal is dismissed. Costs are granted to the appellant here and in the courts below.

Le pourvoi est accueilli. L'arrêt de la Cour d'appel de la Colombie-Britannique est annulé. L'ordonnance du juge Paris est rétablie, sauf que l'attribution des dommages-intérêts majorés est annulée. Le pourvoi incident est rejeté. L'appelant a droit à ses dépens devant nous et devant les tribunaux d'instance inférieure.

26914 **CHRISTIAN NOËL c. LA SOCIÉTÉ D'ÉNERGIE DE LA BAIE JAMES et LE SYNDICAT DES MÉTALLURGISTES UNIS D'AMÉRIQUE, SECTION LOCALE 6833 (FTQ) - et - MAÎTRE BERNARD LEFEBVRE** (Qué.) **2001 SCC 39 / 2001 CSC 39**

CORAM: Les juges L'Heureux-Dubé, Gonthier, Major, Bastarache, Binnie, Arbour et LeBel

Le pourvoi est rejeté avec dépens.

The appeal is dismissed with costs.

26937 114957 CANADA LTÉE (SPRAYTECH, SOCIÉTÉ D'ARROSAGE) and SERVICES DES ESPACES VERTS LTÉE/CHEMLAWN - v. - TOWN OF HUDSON - and - FEDERATION OF CANADIAN MUNICIPALITIES, NATURE-ACTION QUÉBEC INC. AND WORLD WILDLIFE FUND CANADA, TORONTO ENVIRONMENTAL ALLIANCE, SIERRA CLUB OF CANADA, CANADIAN ENVIRONMENTAL LAW ASSOCIATION, PARENTS' ENVIRONMENTAL NETWORK, HEALTHY LAWNS - HEALTHY PEOPLE, PESTICIDE ACTION GROUP KITCHENER, WORKING GROUP ON THE HEALTH DANGERS OF THE URBAN USE OF PESTICIDES, ENVIRONMENTAL ACTION BARRIE, BREAST CANCER PREVENTION COALITION, VAUGHAN ENVIRONMENTAL ACTION COMMITTEE AND DR. MERRYL HAMMOND, and LA FÉDÉRATION INTERDISCIPLINAIRE DE L'HORTICULTURE ORNEMENTALE DU QUÉBEC (Que.)(Civil) 2001 SCC 40 / 2001 CSC 40

CORAM: L'Heureux-Dubé, Gonthier, Iacobucci, Major, Bastarache, Arbour and LeBel JJ.

The appeal is dismissed with costs.

Le pourvoi est rejeté avec dépens.

APPLICATION FOR LEAVE / LA DEMANDE D'AUTORISATION:

28481 THOMAS McKEEN - v. - HER MAJESTY THE QUEEN, AS REPRESENTED BY THE ATTORNEY GENERAL OF NOVA SCOTIA (N.S.) (Criminal)

CORAM: Gonthier, Major and Binnie JJ.

The application for leave to appeal is dismissed.

La demande d'autorisation d'appel est rejetée.
